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ΖΕΤΤΑ Μ. ΜΑΚΡΗ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ N. ΜΑΓΝΗΣΙΑΣ – ΝΕΑ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

Αθήνα,  25/06/2025 

 

ΑΝΑΦΟΡΑ ΒΟΥΛΕΥΤΗ 

 

ΠΡΟΣ:  1.  Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, κ. Κ. Πιερρακάκη 

             2. Υπουργό Ανάπτυξης, κ. Τ. Θεοδωρικάκο 

 

                           

Η με αρ. πρωτ.: 2708/24-06-2025 επιστολή του Επιμελητηρίου Μαγνησίας  με θέμα: 

«Αίτημα Παράτασης για την Υποχρεωτική Εφαρμογή του Ψηφιακού Πελατολογίου». 

 
 
 

                                                                                                  H αναφέρουσα Βουλευτής 

 

                                                                                                                                

                                                                                                  Ζέττα  Μ. Μακρή 

 

 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΑΝΑΦΟΡΩΝ:

2391

Ημερομ. Κατάθεσης:

4/7/2025



 

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

ΕΠΙΜΕΛΗΤΗΡΙΟ ΜΑΓΝΗΣΙΑΣ 
Δημητριάδος 176, Τ.Κ. 382 21 Βόλος 

Τηλεφωνικό Κέντρο 24210 94700    

e-mail: info@cci-magnesia.gr, www.cci-magnesia.gr 

 
 

ΠΛΗΡΟΦΟΡΙΕΣ : ΓΙΩΡΓΟΣ ΠΛΙΑΤΣΙΚΑΣ   Βόλος, 24 Ιουνίου 2025 
        Αριθ. Πρωτ.: 2708 

 
ΠΡΟΣ 
1) ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΘΝ.ΟΙΚΟΝΟΜΙΑΣ 

& ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΩΝ  
κ. ΚΥΡΙΑΚΟ  ΠΙΕΡΡΑΚΑΚΗ 

2)  ΥΠΟΥΡΓΟ ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ 
     κ. ΤΑΚΗ ΘΕΟΔΩΡΙΚΑΚΟ 
 

ΚΟΙΝ.:Α) ΥΦΥΠΟΥΡΓΟ ΨΗΦΙΑΚΗΣ  
    ΔΙΑΚΥΒΕΡΝΗΣΗΣ 
    κ. ΧΡΗΣΤΟ ΜΠΟΥΚΩΡΟ 
Β) ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ Ν. ΜΑΓΝΗΣΙΑΣ 
Γ) ΠΡΟΕΔΡΟ ΚΕΕΕ  
     κ. ΙΩΑΝΝΗ ΒΟΥΤΣΙΝΑ 
Δ) ΕΠΙΜΕΛΗΤΗΡΙΑ ΤΗΣ ΧΩΡΑΣ 

 
ΘΕΜΑ: «Αίτημα Παράτασης για την Υποχρεωτική Εφαρμογή του Ψηφιακού  
                Πελατολογίου» 
ΣΧΕΤ.: 
 

Αξιότιμοι Κύριοι Υπουργοί, 

Το Επιμελητήριο Μαγνησίας, ως ο θεσμικός εκπρόσωπος των επιχειρήσεων 

της περιοχής μας, εκφράζει την έντονη ανησυχία του σχετικά με την επικείμενη 

έναρξη της υποχρεωτικής εφαρμογής του ψηφιακού πελατολογίου, η οποία έχει 

οριστεί για την 1η Ιουλίου 2025. 

Αναγνωρίζουμε πλήρως την αξία και την αναγκαιότητα της ενίσχυσης της 

διαφάνειας και της αποτελεσματικότητας στον τομέα της φορολογικής συμμόρφωσης. 

Πιστεύουμε ότι η ψηφιοποίηση μπορεί να προσφέρει σημαντικά οφέλη τόσο στο 

κράτος όσο και στις επιχειρήσεις μακροπρόθεσμα. Ωστόσο, για να επιτευχθεί μια 

ομαλή, αποτελεσματική και δίκαιη μετάβαση σε αυτό το νέο πλαίσιο, κρίνεται 

απαραίτητο να δοθεί επαρκής χρόνος και ουσιαστική υποστήριξη. 

Οι αναφορές που λαμβάνουμε καθημερινά από τα μέλη μας, ιδίως από τις 

μικρομεσαίες επιχειρήσεις, καταδεικνύουν ότι εξακολουθούν να υφίστανται σημαντικά 

τεχνικά προβλήματα. Πολλές εταιρείες πληροφορικής δεν έχουν ολοκληρώσει τις 

απαραίτητες προσαρμογές στα λογισμικά τους, με αποτέλεσμα οι επιχειρήσεις να 

βρίσκονται σε αναμονή και αβεβαιότητα.              
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Παράλληλα, οι ανάγκες για ενδελεχή εκπαίδευση του προσωπικού και πλήρη 

ενσωμάτωση της νέας διαδικασίας στην καθημερινή λειτουργία των επιχειρήσεων 

είναι αυξημένες, ενώ οι διαθέσιμοι πόροι είναι περιορισμένοι. Με τα δεδομένα αυτά 

πιστεύομε ότι είναι πρακτικά ανέφικτη η έναρξη του μέτρου αυτού στις 01.07.2025 

όπου μετά βεβαιότητας θα δημιουργήσει σημαντικά ζητήματα στην καθημερινή 

λειτουργία των επιχειρήσεων, με κίνδυνο την επιβολή προστίμων στις επιχειρήσεις 

λόγω μη συμμόρφωσης αλλά και επιπλέον επιβάρυνση σε αυτές στον τρόπο 

καθημερινής τους λειτουργίας.     

Ως εκ τούτου, θεωρούμε ότι είναι επιτακτική ανάγκη η χορήγηση παράτασης 

της προθεσμίας εφαρμογής του ψηφιακού πελατολογίου, προκειμένου να υπάρξει 

επαρκής χρόνος προσαρμογής των επιχειρήσεων, ιδίως των μικρομεσαίων μέχρι να 

ολοκληρωθούν οι τεχνικές ενσωματώσεις και να διασφαλιστεί η ουσιαστική 

επιμόρφωση των επαγγελματιών και η απρόσκοπτη προσαρμογή του 

επιχειρηματικού κόσμου στο νέο πλαίσιο. 

Το Επιμελητήριο Μαγνησίας παραμένει στη διάθεσή σας για οποιαδήποτε 

συνεργασία, την παροχή επιπλέον στοιχείων και τη διατύπωση συγκεκριμένων 

προτάσεων που θα συμβάλουν στην ομαλή και αποτελεσματική υλοποίηση αυτού 

του σημαντικού εγχειρήματος, προς όφελος όλων. 

 

Ο Πρόεδρος 

ΑΡΙΣΤΟΤΕΛΗΣ ΜΠΑΣΔΑΝΗΣ 




